
Zápis z jednání školské rady 

Datum 
jednání 

29. 9. 2022 

Počet 
přítomných 
členů - 7 

Přítomni:  
p. Jan Geťko, p. Lenka Gieciová, p. Marek Hejzlar  
p. Radek Andrejsek, p. Martina Horká, p. Gábina Jiránková, p. Lada Kabelová  
omluven: p. Luboš Veverka, p. Jaroslav Andres  

Hosté p. ředitelka Iveta Beranová, p. Aleš Modrý 

Program a 
průběh 
jednání 

 
záležitost hosta: 
Pan Modrý vznesl požadavek na sjednocení pravidel ve školním řádu školy, 
pojednávajících o používání mobilních telefonů žáky v době vyučování a případných 
sankcích jejich nedodržení. 
záležitostí se bude zabývat pedagogická rada, pravidla budou upravena 
 
Změna jednacího řádu školské rady 
Školská rada schválila změnu jednacího řádu. Nově byl přidán bod: „Jednání školské 
rady je neveřejné.“ 
 
Program:  

1. Schválení výroční zprávy  
Výroční zpráva byla schválena všemi přítomnými členy školské rady. 
 

2. Schválení sankčního řádu 
Sankční řád byl schválen všemi přítomnými členy školské rady. 
 

3. Ohlédnutí za Dnem otevřených dveří 
Zazněly kladné ohlasy na proběhlou akci.  
 

4. Různé 
- Ve škole bude od 1. 10. působit školní psycholog, od 1. ledna 2023 bude 
zaměstnán na 0,5 úvazku a ve škole bude přítomen každý vyučovací den. 
 
- Zazněla prosba ze strany rodičů na vstřícný přístup vyučujících k žákům při 
přechodu z I. na II. stupeň. Pro některé žáky je změna prostředí i střídání 
vyučujících zátěží 
 
- Vyjasnění nejasností ohledně hodnocení výkonů žáků v TV 
 
- Informace o stavu výběrového řízení na úpravu sportoviště: Proběhlo 2. kolo 
výběrového řízení, konkurenční firma se proti výsledku odvolala.  
 
- Poznámka k nevhodné akustice ve třídách budov v ulici Zelená a na náměstí. 
Je možno změnit zvukové podmínky ve třídách? Škola se pokusí najít vhodné 
(finančně dostupné) řešení. 
 
- Dotaz ze strany města na opatření, která udělala škola v době energetické 
krize. 
Topí se pouze v ranních hodinách, do velké přestávky. Ve třídách jsou 
teploměry a hlídá se případné přetápění. Regulace vytápění jednotlivých tříd 
není, v některých je tedy zima, zatímco v jiných vyšší teplota. 



 
- Prosba ze strany města o podporu kulturních akcí města školou.  
Při poslední akci došlo k chybě v komunikaci a žáci 9. ročníků přišli na akci 
později, než bylo pracovnicemi muzea předpokládáno.  
 
- Otázka vybírání poplatků od žáků za kulturní akce 
Částky vybírají v hotovosti vyučující. Zazněl návrh na bezhotovostní platby nebo 
na zaplacení „kreditu“ na začátku školního roku, z kterého by byly částky 
hrazeny. 
 
- J. Geťko informoval o „Tančírně“ a proběhl rozhovor o případném zastřešení 
této akce městem 
 
- Zazněl dotaz na možnost úpravy rozvrhu tak, aby se zamezilo tvoření front při 
výdeji obědů ve školní jídelně v úterý a ve čtvrtek. 
Částečná změna rozvrhu již proběhla, další je v současné době už nemožná. 
Řešení se musí hledat jinde. Například v hlídání dětí, aby se rychle najedly a 
neblokovali zbytečně místa či v posunutí nebo prodloužení výdejní doby pro 
dospělé. 

 
 

Zapsal v pověření Marek Hejzlar 

 


